
Merre visz az utam? 

 

Én már régen eldöntöttem, hogy mérnök szeretnék lenni. Rajzolni jól tudok, a matek is megy.  

 

 

 

Egy hete írtam meg a felvételit magyarból és matekból. Nagyon sokan voltunk a Kölcsey 

gimnáziumban. Ez nem túl jó, hiszen így nagyok az elvárások, a pontszámoknak minél 

magasabbnak kell lenni, hogy esélyes légy.  

Szerintem jól megírtam mind a kettőt. Találkozhattam esetleges leendő osztálytársaimmal, 

akik közül kerestem jófej fiúkat és szép lányokat (nem sokat találtam). 

Írás közben alig éreztem izgalmat, pedig ezen múlik a jövőm. Igazából nekem ez mindössze 

egy átlagos szombat délelőtt volt.  

A Kölcseybe, pontosabban a gimnázium német tagozatára szeretnék menni. Néhány 

osztálytársam szintén ezt választotta. Van pár ismerősöm onnan, az ő véleményük is 

befolyásolt.  

Igazából ezzel nem leszek közelebb a célomhoz, ahhoz, hogy mérnök legyek. Viszont 

tanácstalan voltam, hogy mégis melyik volna célszerűbb. Gondolkodtam a Zrínyi 

gimnáziumon is, de kevésbé találtam szimpatikusnak.  

Update: Remek pontszámokat szereztem, így azért nyugodtabban várhatom a végső sorrendet. 
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